
Projekt  
z dnia 26 września 2007 r.  
druk BRM nr 134/2007 

UCHWAŁA  
RADY MIEJSKIEJ w ŁODZI 

z dnia  
 
 
 
stanowisko Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie apelu do Prezydenta Miasta Łodzi 
o wsparcie finansowe dla Łódzkiego Klubu Sportowego oraz Klubu Sportowego                
Widzew-Łódź.  

 
 
 
Na podstawie § 17 Regulaminu Pracy Rady Miejskiej w Łodzi, stanowiącego 

załącznik nr 7 do Statutu Miasta Łodzi (tekst jednolity Dz. Urz. Woj. Łódzkiego z 2006 r. 
Nr 5, poz. 51), Rada Miejska w Łodzi  

 
 

uchwala, co następuje: 
 
 

§ 1. Rada Miejska w Łodzi apeluje do Prezydenta Miasta Łodzi o wskazanie nowej 
lokalizacji stadionu piłkarskiego dla Łódzkiego Klubu Sportowego. 

 
§ 2. Rada Miejska w Łodzi zwraca się do Prezydenta Miasta Łodzi o przygotowanie 

projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniego Programu Inwestycyjnego poprzez 
przyznanie w ciągu 3 kolejnych lat po 60 mln zł na modernizację stadionu piłkarskiego Klubu 
Sportowego Widzew-Łódź przy al. Piłsudskiego 138 oraz stadionu piłkarskiego Łódzkiego 
Klubu Sportowego (po wcześniejszym wskazaniu lokalizacji).   

 
§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Prezydentowi Miasta Łodzi. 
  
§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

 
 

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Łodzi 

 
 
 

Maciej GRUBSKI 
 
 

Projektodawcami uchwały są radni Rady Miejskiej w Łodzi: 
Witold Skrzydlewski 
Tadeusz Gapiński 
Maciej Grubski 

 



 
 

UZASADNIENIE 
 
 

W związku z brakiem reakcji ze strony Prezydenta Miasta Łodzi na uchwałę 
Nr XIII/211/07 Rady Miejskiej w Łodzi z dnia 11 czerwca 2007 r. stanowisko w sprawie 
przystosowania stadionów piłkarskich do norm UEFA proponuję podjęcie działań mających 
na celu poprawę sytuacji łódzkich klubów piłkarskich grających w ekstraklasie. 

Wskazanie nowej lokalizacji stadionu piłkarskiego dla Łódzkiego Klubu 
Sportowego oraz przyznanie środków na modernizację boisk sportowych: Klubu Sporotwego 
Widzew-Łódź oraz ŁKS-u pozwoli zawodnikom wspomnianych klubów na dobre 
przygotowanie się do osiągania jak najlepszych wyników sportowych, a tym samym 
promocję naszego Miasta w Polsce jak i za granicą.  

Obecnie treningi odbywają się na zastępczych boiskach nie spełniających norm 
stadionów piłkarskich I ligi, co nie pozwala skupić się na osiąganiu sukcesów sportowych, na 
jakie stać zawodników łódzkich klubów.  
 
 
 


